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* V městském parku a na zahradě mateřské školy byly na přání 

maminek instalovány nové houpačky. Přijďte je se svými dět-

mi vyzkoušet.  

* Děkuji, rodinám Markových, Plných a městským zahradní-
kům za neobyčejnou velikonoční výzdobu v parčíku před  
budovou Městského úřadu.  

* O uplynulém víkendu byla po skončení nouzového stavu 

poprvé otevřena pokladna v Teplických skalách. I přes nepříz-

nivé počasí skalní okruh navštívilo 55 platících návštěvníků. 

Z důvodu hnízdění sokolů je nyní část okruhu pod Chrámový-

mi stěnami uzavřena. V organizaci provozu našich skal se nic 

nemění, vstupenky se prodávají na pokladně u vstupu. Zatím 

za mimosezónní ceny 110 Kč dospělí, 60 Kč děti, studenti a 

důchodci. 

* V Rooseveltově ulici kolem fotbalového hřiště byla dokon-

čena zbývající část chodníku. Stalo se tak po těžko uvěřitel-

ných 24 letech. O stavbě chodníku v této části města se začalo 

vážně uvažovat již v roce 1997. 

* Ve funkci ředitele Společnosti pro destinační management 

Broumovska o.p.s. ukončil dnem 8. 4. 2021 své působení pan 

Milan Brandejs. Ve funkci jej na částečný pracovní úvazek 

nahradil Bc. David Duda. 

Společnost byla založena v roce 2013 s hlavním cílem propa-

gace turistiky v regionu. Správní rada má 9 členů, jejím před-

sedou je starosta Broumova Ing. Jaroslav Bitnar. V loňském 

roce se ve společnosti uskutečnila daňová kontrola KH kraje. 

Při ní bylo zjištěno několik porušení podmínek smlouvy dotač-

ního programu. Odvod za porušení rozpočtové kázně byl sta-

noven na víc než 300.000 Kč. Pro letošní rok má společnost 

schválený provizorní schodkový rozpočet. V poslední době 

byla ze strany obcí DSO Broumovsko a DSO Policko, které 

činnost společnosti financují dle počtu svých obyvatel, předne-

sena kritika také na nedostatečnou komunikaci SDMB o.p.s. 

s obcemi. Po řadě pracovních jednání starostů s vedením spo-

lečnosti byla dohodnuta potřeba změny na pozici ředitele. 

Krátce před tím, než mělo k připravené změně na jednání 

správní rady dojít, stávající ředitel Milan Brandejs na svoji 

funkci rezignoval. Od nového vedení starostové Dobrovolných 

svazků Broumovska a Policka očekávají především zlepšení 

komunikace, vzájemné spolupráce a narovnání financování 

společnosti. 

* Žádám občany, aby k ukládání odpadu využívali provozní 

dobu sběrného dvora ve středu    od 13 do 17 hodin a v sobotu 

od 9 do 11 hodin. Areál sběrného dvora je pod dohledem ka-

merového systému se záznamem. Ukládáním odpadu mimo 

uvedenou dobu se vystavujete nebezpečí postihu.  

* Dále žádám majitele psů, aby dodržovali městskou vyhlášku 

a na chodnících a komunikacích v zastavěných částech města 

vodili své miláčky na vodítku a řádně po nich uklízeli 
„hromádky“! 

 

 

Město Teplice nad Metují hledá na letní sezónu 2021  

nájemníka pro provoz kiosku na koupališti.  
Předchozí provozovatel nabízí k odkoupení také svoje  

vybavení provozovny  

(prodejní pult, kuchyňskou linku atd.) 
Další informace o podmínkách pronájmu podá starosta  

na telefonním čísle 602 142 593. 

SLOVO  STAROSTY 

NABÍDKA PRONÁJMU 



 

Dne 15. 4. 2021 navždy odešla 
dětská lékařka MUDr. Dagmar 
Lázničková. Paní doktorka se stara-
la o zdraví několika generací tep-
lických dětí neuvěřitelných 27 let 
(od roku 1979 do roku 2006). Kro-
mě toho pracovala v místní poboč-
ce Českého Červeného kříže. V 
roce 2016 jí zastupitelstvo Města 
Teplice n. M. udělilo veřejné podě-
kování a ocenění za její celoživotní 
přínos k rozvoji města. Čest její 
památce. Nezapomeneme. 

Vedení města 
 

 

* Lávka ve Střmenském podhradí 
Na březnovém zastupitelstvu byla odsouhlasena smlouva o 
dílo s firmou LEKON TSK s.r.o. V současné době se na obou 
březích řeky Metuje připravují základy stavby. Předpokládaný 
termín dodání a montáže lávky je poslední květnový týden. 
* Byty 
V Zámecké ulici čp. 23 se přidělují dva byty 1. kategorie 2+kk 
o výměře 54 m2, které budou pronajaty po kompletní rekon-
strukci, která je těsně před dokončením. Náklady na stavební 
úpravy jsou cca 900.000,- Kč 
Bytové hospodářství chystá další rekonstrukce bytů do stavu, 
který odpovídá dnešním požadavkům a to taktéž v ulici Zá-
mecká v čp. 19 a čp. 32, v ulici Za Školou v městském dvoře 
čp. 47 a v ulici A. Jiráska čp. 130. Připravuje se výběrové říze-
ní na dodavatele. 
* Komunikace 
V současnosti se připravuje výběrové řízení na dodavatele pro 
kompletní rekonstrukce a opravy místních komunikací. Po 
předložení finančních nabídek bude zastupitelstvo rozhodovat 
s konečnou platností, které rekonstrukce nakonec budou sku-
tečně financovány z rozpočtu města. Jedná se o: 
- komunikaci od sjezdovky ke Střmenskému podhradí 
- komunikaci v Dědově od „Maďara“ směrem k údolí  
  Klučanky k čp. 43 i se zpevněním parkovací plochy u rybníka 
- komunikaci od školy kolem Thérových 
- komunikaci na horních Teplicích k Leppeltom 
- přístupová cesta od školy ke koupališti včetně nového  
  oplocení trati 
* Městský dvůr 
Připravuje se výběrové řízení na dodavatele rekonstrukce pro-
padlé stropní konstrukce v objektu malé stodoly. 
Probíhá postupný úklid areálu a přilehlých pastvin. 
* Autobusové zastávky 
Je zadáno provedení projektové dokumentace na kompletní 
rekonstrukci autobusových zastávek v centru města. Jejich 
součástí by měla být úprava zálivů a chodníků na obou stra-
nách silnice, včetně nových přístřešků -  
taktéž na obou stranách. 
* Mateřská škola 
Připravujeme rekonstrukci přístupové asfaltové cesty v kombi-
naci s vybudováním nové hrací plochy pro děti. Ve spolupráci 
s ředitelstvím školy byla vybrána bezpečná hrací plocha. 

* Základní škola 
Probíhá příprava rekonstrukce školního dvora. Součástí bude 
herní plocha, letní učebna s úschovnou kol, venkovní hlediště 
a parkovací místa pro zaměstnance. Projekt počítá i se zpevně-
nými pochozími plochami a výsadbou nové zeleně. 

Ing. Radek Myška, místostarosta 
 

Vážení spoluobčané, 
   pan starosta komentoval můj minulý příspěvek (TO 3/2021) 
slovy o výpadech, lžích, polopravdách a manipulacích. Protože 
nelžu a neinterpretuji ničí pravdu, ptám se autora/ů myšlenek, 
které podepsal p. starosta, konkrétně která má vyjádření odpo-
vídají jejich opovrženíhodnému hodnocení a jak to doopravdy 
bylo a je? 
   Aby si občan dokázal představit, jaká komunikace je mezi 
mnou a zastupiteli, především pak vedením města, přikládám 
další svůj email, který jsem zaslal druhý den po březnovém 
veřejném jednání zastupitelstva, tedy 18.3.2021:   
 „Vážená paní kolegyně, vážení kolegové zastupitelé. 
Včerejší VJZ  jasně ukázalo a demonstrovalo, že i ze strany 
opozice je velmi vstřícná snaha projednávat záležitosti týkající 
se zájmů města Teplic nad Metují. Neignorovali jsme jediný 
návrh usnesení, nejenom svými hlasy jsme je podporovali, ale i 
děkovali za přípravu a aktivně diskutovali, jednoduše a jasně - 
byli a jsme konstruktivní. Až do arogantního odmítnutí diskuse 
o provozu "Teplických skal" ze strany 1.místostarosty, 
(ing.Myšky)*, probíhalo vše hladce. Nepřiznat si však očivid-
né podcenění v přípravě provozování Teplických skal a v pod-
statě věc "hodit" na Covid-19 a ještě hůře na obec a TS Adr-
špach, se mi jevilo jako velmi ostudné, trapné a, slušně řečeno, 
nevhodné. Kateřina Menšíková (za Adršpach) přichází s velmi 
zajímavým konceptem, ke kterému je třeba vést odbornou dis-
kusi. Proto jsme si zvolili a delegovali Davida Dudu, který 
prokázal nejenom povědomí o cestovním ruchu a IT technolo-
giích, kterým je třeba v daném problému rozumět, ale i chuť 
pracovat a dané problematice se aktivně věnovat. 
   Spolu se svými kolegy z opozice budu aktivně diskutovat o 
potřebě svolání příštího veřejného jednání zastupitelstva co 
možná nejdříve, abychom měli prostor veřejně, když to nejde 
jinak, diskutovat a dostatečně transparentně a závazně přijí-
mat kroky, které povedou k pokud možno bezproblémovému 
chodu turistických a rekreačních zařízení města (především 
skály, sjezdovka, autokemp, koupaliště, sportcentrum). Budu s 
kolegy diskutovat hlasování o důvěře 2.místostarostovi k jed-
nání za město Teplice nad Metují ve věcech cestovního ruchu. 

PŘÍSPĚVEK ZASTUPITELE 

VZPOMÍNKA 

CHYSTANÉ STAVEBNÍ AKCE 

Chtěla bych touto cestou poděkovat všem, 
kteří vzpomněli na mého manžela  
Bohumíra Jarkovského.  
 
Děkuji Věra Jarkovská  



Jednání Společnosti pro destinační management se neúčastní, 
nepředkládá žádné návrhy v dané oblasti... a vůbec jsem pře-
svědčen, že pro město nedělá víc, než kterýkoliv z nás, zvole-
ných zastupitelů.  
   Budu tedy navrhovat, aby byla osoba Jaroslava Martince ve 
své pozici vyměněna Davidem Dudou, který si odměnu 
2.místostarsty bezesporu zaslouží a pro Teplice nad Metují je 
schopen a ochoten dýchat….  
   Ignorace a nechuť projednat zápisy kontrolního výboru (KV)
* mne přesvědčila o zlosti, která v hlavách některých zastupite-
lů města a úřednici teplické radnice zaslepuje rozum. Platí 
přeci: "Kde je vůle, tam je cesta". Vyzýváte nás k dotazům, ale 
sami nejste schopni dříve, než na veřejném jednání, požadovat 
podepsaný zápis z KV, ve kterém požadujete návrhy opatření. 
POZOR, řádně si "návrhy" zápisů přečtěte. Je tam spousta 
návrhů a doporučení. Jen chtít vnímat a pracovat ve prospěch 
města a jejich občanů, jak jsme všichni slíbili na ustavujícím 
jednání ZM v listopadu 2018. Někteří již opakovaně.  V této 
souvislosti jsem si uvědomil, že, stejně jako dokumenty od KV, 
by měly být vyžadovány podepsané dokumenty od všech výborů 
zastupitelstvu města Teplice n.M. Prosím tedy o férový přístup 
ke všem zodpovědným předsedům výborů…. 
 
Marně jsem včera (17.3.)* čekal na zákonné projednání, ofici-
ální vyjádření města a na rozpočtové opatření k proplacení 
plynofikace kotelny v kině. U navýšení příspěvku KHK na do-
pravní obslužnost (kde byl rozdíl prosti schválenému rozpočtu 
necelé 4 tisíce)* jste chápali nutnost a povinnost rozpočtového 
opatření projednat a hlavně SCHVÁLIT. U "kina" (rozdíl je 
vyšší proti schválenému rozpočtu přesahuje 350tis.Kč)* to 
stále nechápete? (Tento projekt vykazuje porušení rozpočtové 
kázně a snad i zneužití pravomocí úřední osoby.) * 
 
Marně jsem včera čekal na dotaz starosty, který byl vyzván, 
stejně jako ostatní starostové měst Regionu Broumovska (RB), 
zda-li mimořádně podpoříme rozpočet Společnosti pro desti-
nační management (SDMB), protože výpadky příjmů od podni-
katelů, kteří mají v pandemické době existenční problémy, nás 
(SDMB) nutí udělat personální škrty, které starostové nechtějí, 
protože jsou si vědomi, že by se mohla ohrozit velmi dobrá a 
potřebná práce DM (destinační management)* pro region. 
Alespoň tak se vyjádřili na poradě SDMB, především pak sta-
rosta Police n.M. a nikdo jeho slova nerozporoval. Na porady 
vedení SDMB jsme nad rámec povinností začali starosty zvát, 
aby měli info a pomáhali řešit problémy v cestovním ruchu ve 
svých zastupitelstvech.    
 
Marně jsem včera čekal na informaci, že byl David Duda no-
minován…. na funkci ředitele SDMB, kterou jsem pro vylepše-
ní vztahů především s obcemi Teplice n.M. a Adršpach nabíd-
nul k dispozici. Náš starosta a Jan Školník, koordinátor pra-
covní skupiny SDMB, nominaci s Davidem Dudou projednali a 
David je/bude hostem dnešní schůzky vedení SDMB se starosty 
města Regionu Broumovsko. 
 
Marně jsem včera čekal na stanovisko starosty k vykácení 
všech stromů u sportcentra, když byl dán jednoznačný příslib 
na poradě zastupitelů – „necháme tam tři stromy“. Prd!!! 
Všechny jsou dole bez jediné info mailem, bez potřeby infor-
movat zastupitele i veřejnost na VJZ, kde se pokusila téma 
nahodit Elena Láníková.“ 
 
(*) text doplnil autor článku pro pochopení kontextu  
Z výše uvedeného výpisu z komunikace vyplývá, že se snaží-
me, ale marně.  
Na závěr zveřejňuji svou oficiální žádost o informace zastupi-
tele, který má v jednom bodě podezření a v druhém jistotu 
z nestandardního postupu v zadání, vyhodnocení, projednání a 
zaplacení zakázky, plynofikace kotelny teplického kina. Upo-
zorňuji na odpověď starosty, který na konkrétní požadavek o 
informace odpovídá obecně, nekonkrétně a s výmluvou na 
ustanovení Správního řádu. Jako zastupitel jsem spoluzodpo-

vědný jak za bezpečnost městského majetku, tak především za 
správné postupy v procesech výběru a financování městských 
akcí. Mám tedy „vážný důvod“, abych se ve své podezření 
potvrdil, nebo mi bylo vyvráceno. Odpovězte si tedy sami, 
proč mi požadované dokumenty nebyly doloženy.   
 
Text žádosti o informace: Žádám o doložení kopie schválené 
projektové dokumentace ke změně vytápění kina v Teplicích 
nad Metují vč. povolení ke stavbě. Dále požaduji předložit 
kopii revizní zprávu, které opravňuje provozovatele, město, 
zahájit provoz topné soustavy veřejné budovy, ve které může 
být v jednom okamžiku až 300 osob. 
Odpověď: Akce „změna vytápění kina v Teplicích n. M.“ byla 
provedena dle zpracované projektové dokumentace a jsou k ní 
vydány příslušné revizní zprávy. Bez nich by nebylo možné 
dílo připojit a provozovat.  
 
Informace dle Správního řádu: „ Nahlížet do spisu mají právo 
účastníci řízení nebo jejich zástupci. Jiným osobám správní 
orgán umožní nahlédnout do spisu, prokáží-li právní zájem 
nebo jiný vážný důvod.“  Josef Bitnar, starosta 
 
Mnoho z vás, čtenářů Teplických ozvěn, napadá otázka, proč 
si to nevyřešíme na poradách a jednáních zastupitelstva. Odpo-
věď je jednoduchá, protože na naše dotazy často nedostáváme 
žádnou, mnohdy velmi vyhýbavou odpověď. A když jde o 
zdraví a nemalé peníze, tak považuji za vhodné a nutné, aby o 
problému věděla teplická veřejnost, která nám dala důvěru a 
mandát řešit finance a věci veřejné. 

Milan Brandejs, zastupitel města 
 
REAKCE STAROSTY 
Jak p. Brandejs zmiňuje, uveřejněný e-mail napsal a ode-
slal bezprostředně po veřejném jednání zastupitelstva, kte-
rého se účastnil. Na tomto jednání nevznesl žádný dotaz 
k bodům, o kterých píše ve svém dopisu. Jako zastupitel 
města, člen stavebního výboru, člen pozemkového výboru a 
předseda kontrolního výboru je o záměrech a činnosti 
Města Teplice n. M. informován a kdykoliv může požado-
vat doplňující informace.  
 
Redakce městského zpravodaje je povinna příspěvek zastupi-
tele zveřejnit v plném znění. 
 

Stále hledáte přehledné informace ohledně dění ve městě? 
Z tohoto důvodu vám nyní nabízíme zdarma ke stažení novou 
aplikaci „V OBRAZE“. Po více jak půlročním testování jsme 
se rozhodli aplikaci pořídit nastálo. Aplikace automaticky na-
čítá data z našich webových stránek, například aktuality, zá-
znamy z úřední desky, pozvánky na akce nebo fotky 
z fotogalerií. Aplikaci „V OBRAZE“ v ČR používá více než 
800 obcí a měst. Plusem této aplikace je i to, že nesbírá žádná 
osobní data z vašeho telefonu. Aplikaci stahujte zdarma na 
Google Play a AppStore. Více informací najdete i na webo-
vých stránkách města: 
https://www.teplicenadmetuji.cz/mesto/mobilni-aplikace-v-
obraze/ 

INFORMACE O DĚNÍ VE MĚSTĚ 

https://www.teplicenadmetuji.cz/mesto/mobilni-aplikace-v-obraze/
https://www.teplicenadmetuji.cz/mesto/mobilni-aplikace-v-obraze/


 
AŽ DO DNA !  
aneb fotografický přípitek na krásu "pod hladinou" Východ-
ních Čech a Polského příhraničí. 
 
V minulém čísle jste určitě postřehli článek o přípravě výstavy 
fotografií z pod hladiny okolních vod. V tuto chvíli je výstava 
již nainstalovaná a v podstatě čeká už jen na vás. Takže pokud 
to situace v České republice dovolí, velmi rádi bychom vás 
tímto pozvali do našeho infocentra na výstavu. Autorem je 
sportovní potápěč, novinář a Náchodský rodák Mirek Brát, 
který je velmi vášnivým potápěčem a momentálně se potápí 
v Rudém moři u Egypta. 
 
Fotografie, které se bohužel nevešly na výstavu, neboť jsme 
limitovaní prostorem, budou již ve zmiňovaném virtuálním 
prostředí. Další snímky tedy budeme promítat prostřednictvím 
TV přímo v infocentru. A pro ty, kterým i toto nebude stačit tu 
budeme mít letáček s QR kódem, pod kterým naleznete videa 
dalších nádherných podvodních scenérií.  
Těšíme se na vaši návštěvu! (snad už brzy…) 

Bc. Eliška Jirmannová 

 
Police Symphony Orchestra 
Plakáty s QR kódy už visí i u nás v Teplicích. Kultura žije!  
Ulovte si hudební dárek z plakátovacích ploch. Po načtení 
těchto výtvarně zpracovaných QR kódů se pomocí mobilu 
přenesete za PSO do koncertních sálů.  
Projektem Na viděnou! Navazuje PSO na lednový happening 
Na slyšenou!, kdy živě hráli do místních rozhlasů. 
Vydejte se s Police Symphony Orchestra a interaktivní hrou za 
kulturou. V Teplicích visí 6 plakátů, víte kde? Začněte třeba u 
kostela... 

ROZVRH SVOZŮ KOMUNÁLNÍHO ODPADU 

 V ROCE 2021 – LETNÍ REŽIM 

Čtrnáctidenní svoz popelnic pro občany – svozové dny: 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Svozovým dnem je pondělí, a to i v případě, že na tento den 
připadne státní svátek. 
Zpět na týdenní svoz se vracíme od 27.9.2021. 
 

Jak jsme se v roce 2020 podíleli na ochraně životního 

prostředí? 

Díky svým obyvatelům se Město Teplice nad Metují může 
v roce 2020 pochlubit sběrem starého elektra určeného ke 
zpětnému odběru a recyklaci o hmotnosti 11,48 t. Na každého 
obyvatele tak připadá 7,10 kg vysloužilých spotřebičů. Byla 
tím uspořena spotřeba elektřiny a produkce skleníkových 
plynů, celosvětově omezena těžba ropy a železné rudy, a re-
cyklací se pokryla i část dodávek mědi nebo hliníku pro 
průmyslovou výrobu. 
Konkrétní přínos obyvatel vyčísluje Osvědčení o podílu na 
zlepšení životního prostředí, které na základě dosažených vý-
sledků vystavil kolektivní systém pro sběr a recyklaci vyslou-
žilých spotřebičů Elektrowin. 
Vyplývá z něj, že díky obyvatelům došlo za rok 2020 k úspoře 
produkce CO2 o 136,96 tun. Víte kolik smrků pohltí stejné 
množství CO2? 53 ks 
Nebylo nutné vytěžit 6 728,57 litrů ropy.  Představte si, že 
z tohoto množství se pokryje spotřeba pohonných hmot auta 

NA VIDĚNOU! 

PROVOZ MĚSTSKÉ KNIHOVNY 

ODPADOVÉ HOSPODÁŘSTVÍ 

VÝSTAVA  V INFOCENTRU 

26. dubna 26. července 

3. května 9. srpna 

17. května 23. srpna 

31. května 6. září 

14. června 20. září 

28. června 27. září 

12. července 4. října 



např. na cestu z Prahy do Brna po dálnici D1 a to 252 krát. 
Došlo také k úspoře 69 265,25 kWh energie. Asi stejné množ-
ství, jako kdybychom spustili cyklus myčky nádobí 69266 
krát. 
Podařilo se recyklovat 6 601,71 kg železa. Toto množství 
recyklovaného železa by bylo možné použít pro výrobu 271 ks 
nových praček, bez nutnosti těžby železné rudy. 
Recyklací vysbíraných spotřebičů se podařilo získat 233,01 kg 
mědi, což by postačilo pro ražbu 41425 1€ mincí, nebo 287,85 
kg hliníku, který by stačil na výrobu 19190 plechovek o obje-
mu 0,33 l. 

Pavlína Geislerová, odpadové hospodářství 
 

 
Vážení spoluobčané, 
v nemocnici máme za sebou již více půl roku velmi intenzivní 
práce. Za těch celých velmi dlouhých sedm měsíců jsem nikdy 
neměl takový pocit naděje, že se situace výrazně lepší a navíc, 
že zlepšení bude stabilní, jako v uplynulém měsíci. Vývoj epi-
demie od Velikonoc tomu však nahrává. Jsme významně pro-
moření, očkujeme… 
Po Velikonocích jsme v Náchodě odstartovali pozvolný návrat 
k dřívějším pořádkům. Po uzavření covidové ortopedie jsme 
mohli zavřít také jednu covidovou stanici na rehabilitaci. 
V polovině dubna následovalo uzavření naší největší covidové 
stanice - třicetilůžková chirurgie. Chystáme se významně snížit 
počet intenzivních covidových lůžek.  
Uzavřené covidové stanice před jejich vrácením původnímu 
účelu dezinfikujeme, opravujeme a malujeme.  
Povelikonoční úterý 6. dubna se do historie náchodské nemoc-
nice zapsalo jako den, kdy v nově vystavěných pavilonech 
začalo fungovat první lůžkové oddělení - ortopedie. K ní se již 
přidala chirurgie společně s chirurgickými sály a sterilizací a 
bylo zprovozněno také šest z celkových čtrnácti lůžek na nové 
centrální JIP chirurgických oborů. Pokud to covidová situace 
dovolí, v květnu by se mělo do pavilonu „K“ přestěhovat ARO 
(necovidové), čímž by se výrazně ulevilo interní JIP, a rozběh-
nout by se měl také provoz centrálního dospávání. Na přelomu 
května a června by mohlo přijít na řadu stěhování gynekolo-
gicko-porodnického a dětského oddělení z horního areálu. Rá-
di bychom tedy byli do letních prázdnin v novém.  

1. dubna nabylo právní moci stavební povolení na výstavbu 
parkovacího domu a rekonstrukci parkovišť v dolním areálu 
náchodské nemocnice. Obzvláště po přestěhování gynekolo-
gie, porodnice a dětského oddělení výrazně naroste tlak na 
počet parkovacích míst. Navíc se rozběhla rekonstrukce ulice 
Purkyňova, což situaci také neprospívá. Krajský úřad se proto 

snaží o výběr dodavatele parkovišť a jejich realizaci co nejdří-
ve.  
Těžko bychom si mohli namlouvat, že nejsme vyčerpaní a 
unavení z probíhající epidemie, která se určitým způsobem 
dotýká každého z nás. Všichni se těšíme a vyhlížíme návrat 
k původním pořádkům. Jarní slunce, stěhování v Náchodě a 
rekonstrukce v Broumově nám pomáhají zlepšovat náladu a 
dodávají energii k další a další práci. Období stěhování, rekon-
strukcí a oprav je náročné, ale trochu jinak. Společně budeme 
postupně hledat cesty k obnovení všech provozů, včetně veš-
keré operativy.  

Přejeme Vám pěkné jarní dny! 
Za všechny zdravotníky Jan Mach, ředitel  

 

O kácení stromů z jiného pohledu 
Milí čtenáři, vždy jsem se stranil něco psát někde a třeba i do 
„Ozvěn“, ale opravdu se nedá nezareagovat na to, co píše pan 
Brandejs v březnovém čísle ohledně kácení stromů. 
Jaký je najednou ochranář veřejné zeleně? Asi to je zrovna tak, 
jak se mu to hodí, aby byl, jako vždy zajímavý a slavný. Nedá 
se to jinak nazvat než populismem a matením veřejnosti.    
Je totiž s podivem, že jako starostovi města v roce 2015 mu 
nevadilo kácení krásných vzrostlých stromů (celkem 52 kusů) 
v Dolních Teplicích při rekonstrukci státní silnice kolem hlav-
ního nádraží. A on osobně to ještě velmi aktivně podporoval. 
Ničemu se nebránil, ale že jsem já, jako vlastník 32 kácených 
stromů (které byly na mých pozemcích) ani nebyl účastníkem 
řízení při povolování kácení, mu nevadilo.  A ještě navíc v té 
době tlačil na to, aby řízení proběhlo bez mé účasti, což pozdě-
ji klidně popřel. 
Důkazem je e-mail, který zaslal na SÚS Náchod na podporu 
vykácení všech stromů. Kdyby byl takový, jak se v předešlých 
Ozvěnách chválí, tak nikdy nemohl dopustit toto kácení 
v takovém rozsahu. Je dnes dokonce jasně prokázané, že pře-
vážná část stromů tam mohla být až do dnes a rekonstrukci 
silnice nevadila. 
Jen pro dokreslení všeho. Dodnes se táhne soudní řízení, kde je 

ROZPIS LÉKAŘŮ NA  

STOMATOLOGICKOU SLUŽBU 

INFORMACE Z OBLASTNÍ 

NEMOCNICE NÁCHOD 

Datum 
služby 

Jméno lékaře Adresa 
ordinace 

Telefon 

1.-2. 
května 

MUDr. Neoralová Horní 109  
Teplice n. M. 

602333460 

8.-9. 
května 

MUDr.  
Růžička ml. 
 

Poliklinika 
Broumov 

603479132 
 

15.-16. 
května 

MUDr. Pastelák 
 

Sadová 44 
Broumov IV 

775717666 

22.-23. 
května 

MDDr. Houštěk 
 

ZS  
Machov 

602333466 
 

29.-30. 
května 

MUDr.  
Neoral Ludvík 

ZS 
Police n. M. 

491541654 
602333452 

5.-6. 
června 

MUDr.  
Ogriščenko 

Veba  
Broumov 
Olivětín 

491502425 
 

12.-13. 
června 

MUDr.  
Neoral Lukáš 

ZS  
Police n. M. 

491541654 
602333427 

PŘÍSPĚVKY OD ČTENÁŘŮ 



už jasně prokázané, že pokácené stromy byly na mých pozem-
cích a vlastně nebránily a nepřekážely výstavbě silnice a chod-
níku. Nyní se dělají znalecké posudky na ceny stromů, které 
jsou již ohodnoceny na více jak 1. 000 000 Kč, které bude 
muset někdo nahradit. 
Je tedy otázkou, zda pan Brandejs, jak tedy píše, že někdo 
"nemá koule", je měl v roce 2014 – 2015, když nekonal jako 
starosta, aby ochránil takové množství stromů, navíc rostou-
cích na soukromém pozemku! 
V minulých Ozvěnách vystupuje jako velký ochránce zeleně, 
podsouvá nám své rozumy a teorie o hodnotách biologických a 
krajinotvorných znalostech. On přesně ví, jak se to dělá správ-
ně a svůj neomylný názor se snaží vnucovat nám všem ostat-
ním. Ptám se. Kde byl, když mi vznikala nevratná škoda na 
mých pozemcích, a dokonce ještě to jako starosta podporoval? 
Píše, že jeho článek není předvolebním a marketingovým bo-
jem. Po přečtení to ale přesně tak vypadá, tak jenom doufám, 
že také dodrží to, co psal. „Již nikdy nebudu kandidovat na 
starostu města Teplic nad Metují. Dvakrát do stejné řeky ne-
vstoupíš.“ 
A já dodávám a doufám, že hlavně nebude už nikdy kandi-
dovat ani do zastupitelstva města, protože na starostu se 
nekandiduje, ten se volí ze zastupitelů. Jako starosta pan 
Brandejs napáchal v Teplicích škody dost a možná některé 
nenávratné. Tak už to snad stačilo. 

Petr Meisl 

 
Výuka na dálku pohledem z blízka  
Pro současnou dobu je typické, že naše aktivity se stále častěji 
přesouvají do virtuálního prostoru. Trend zrychlila i pandemie 
covid-19 a s ní související opatření. Ta žáky a studenty namís-
to do školních lavic usadila domů před displeje a webkamery. 
Jejich výuka již téměř rok probíhá hlavně distančně. 
Tato forma výuky byla ještě donedávna spojována spíše 
s vysokými školami a náhlá změna pro ně nezpůsobila až tak 
značné problémy. Covid-19 nicméně nezasáhl pouze vysoké 
školství, ale velmi citelně ovlivnil podobu vzdělávání na zá-
kladních a středních školách. Ty dosud neměly s jinými než 
prezenčními formami vzdělávání žádné zkušenosti.  
Do škol tak na jaře 2020 přichází „divoké období“ výuky na 
dálku. Pro něj bylo typické nekoordinované a nesystematické 
počínání vzdělávacích institucí při provádění distančního vzdě-
lávání. Na školách tato forma výuky měla mnoho podob, od 
komunikace přes sociální sítě typu Facebook a Instagram, mul-
tiplatformní aplikace typu WhatsApp a Messenger, přes klasic-
ké a dobře známé e-maily a školní informační systémy typu 
Bakaláři, až po dnes velmi netradiční a velmi logisticky nároč-
né způsoby komunikace formou poštovních služeb. Způsobem 
pro předávání materiálů se rovněž staly osobní, avšak nekon-
taktní donášky učiva do místa bydliště žáků a studentů. 
Zmíněná nejednotnost komunikačních platforem velice brzy 
dostala všechny účastníky vzdělávání na dálku pod tlak a do 
situace, ze které bylo pouze jediné východisko. Tím bylo na-
stavení jednotného komunikačního prostředí na školách tak, 
aby nedocházelo k situacím, že co pedagog, to jiná komuni-
kační platforma a jiný způsob komunikace. S nastavováním 
těchto politik v jarní fázi pandemie na desítkách škol pomáhali 
také dobrovolníci z projektu Digitální pohotovost 4.0 a uci-
meonline.cz.  
Jako velmi dobrý a moderní prostředek na zajištění distančního 
vzdělávání, jak v jeho online či offline podobě, se velmi brzy 
ukázaly digitální platformy od společností Microsoft a Google. 
Ty nabízely velké množství služeb a funkcí na jedné platfor-
mě, což bylo v souladu s prosazovanou politikou sjednocování 
komunikačních platforem.  
Školy dohnala nekvalitní digitální infrastruktura a rizikové 
chování 
Záhy se však začaly objevovat jiné a zásadnější problémy, než 
byla nejednotná komunikační prostředí. Jako první vážný ne-
dostatek se ukázala nekvalitní a zastaralá IT technika na ško-
lách. Ta neumožňovala pedagogům efektivně dosahovat jejich 

vzdělávacích cílů. Na straně žáků a studentů to byla zase zcela 
chybějící IT technika, bez níž se mnozí žáci a studenti nemohli 
plnohodnotně do distančního vzdělávání zapojit. Dle České 
školní inspekce se jednalo o 10 - 15 % žáků a studentů, kteří 
neměli doma přístup k počítači, či neměli internetové připoje-
ní.  
Pro virtuální prostředí je také typické velké množství rizik a 
kybernetických útoků na jeho uživatele. Útočníci se velice 
často zaměřují na uživatelské údaje, autorský obsah, finance a 
další cenné informace a data. Dochází i k jevům jako kyberši-
kana či trolling. Jelikož se významná část výuky na dálku ode-
hrávala a stále odehrává ve virtuálním prostoru je logické, že 
se tato rizika začala vyskytovat i zde. Cílem útočníků se tak 
stali mnozí učitelé, ale i samotní žáci a studenti. Prevence a 
minimalizace rizik zcela chyběla a stále chybí.  
Nutno podotknout, že virtuální svět je přeci jenom bližší mlad-
ší generaci, tedy žákům a studentům, a právě oni se mnohdy 
stávají útočníkem. K tomu využívají i slabších digitálních do-
vedností některých pedagogů a také nedostatečně nastavených 
bezpečnostních ICT politik na školách. 
Českými médii tak již proběhlo několik případů, kdy se obětí 
kybernetické kriminality stal učitel a původce útoku pocházel 
z řad žáků nebo studentů. V řadě případů si útočníci nebrali 
žádné servítky a pedagogy slovně velmi vulgárně napadali 
během videokonferencí a svůj projev rovněž doprovodili sdíle-
ním pornografického či jinak nevhodného materiálu. Často se 
vše odehrálo tak rychle a z nenadání, že pedagog nedokázal 
nikterak zareagovat. Velmi těžké bylo také identifikovat útoč-
níky.  
Bezpečná škola ano, ale i ta virtuální. 
Aby se tato situace zlepšila a začalo docházet k minimalizaci 
kybernetických hrozeb a současně k vytváření bezpečného 
virtuálního vzdělávacího prostoru, bude nutné začít o této pro-
blematice více mluvit. Školy by měly začít brát tato rizika 
vážně a smířit se s tím, že jich bude v souvislosti s postupnou 
digitalizací školství přibývat. Už to nikdy nebude jenom o tom, 
uložit školní agendu do trezoru nebo do archivu a zamknout 
třídu a školu. Všem vzdělávacím institucím, ale i Ministerstvu 
školství dnes vznikají dva nové, ale zásadní úkoly. Zajistit, aby 
bylo školství digitalizováno prostřednictvím kvalitních a bez-
pečných technologií, a aby byla zajištěna dostatečná a pravi-
delná osvěta a prevence kybernetické kriminality.  
Přesto všechno je ale potřeba všechny školy pochválit. Mají za 
sebou rok velmi náročné práce, stovky hodin odučených on-
line a byť tato podoba vzdělávání není ideální, tak ve vztahu 
k aktuální situaci, kdy jsme na počátku testování žáků a očko-
vání učitelů, je nejméně riziková. Učitelé, ale i žáci tak budou 
muset ještě nějakou chvíli výuku na dálku vydržet a trénovat 
své digitální dovednosti. Ale jak se říká: co se během pande-
mie naučíš, ve stáří jako když najdeš. 

O autorovi 
Autor v současnosti 
působí jako poradce 
na ministerstvu prů-
myslu a obchodu pro 
oblast inovací, digita-
lizace a technického 
vzdělávání, a také 
jako poradce předsedy 
vlády České republiky 
pro oblast školství.  

Mgr. Tomáš Hamberger 
 
 
Kapitola třetí: Učitelský sbor a jeho kapelník 
Nerad se opakuji, ale je třeba říci, že úspěšnost práce školy  
závisí  ze tří čtvrtin na kvalitě práce učitelů. Už jsme zde kon-
statovali, že svítat v této oblasti začalo v šedesátých letech  
příchodem a stabilizací učitelstva především mladých absol-
ventů vyšších a vysoké školy pedagogické, kterým zde obec 
vytvořila slušné pracovní ale především životní podmínky.      
Právě toto soustředění nových kvalifikovaných učitelů, kteří 



zde našli perspektivu na mnoho  let, někteří  i na celý život, 
byla příčinou, proč se neblahá situace ve vzdělávání dětí měla 
rychle změnit.  
 

Kmenoví učitelé, kteří zde byli už od počátku dosídlování po-
hraničí, a završovali svoji životní a pracovní dráhu (František 
Straka, Jan a Růžena Kašparovi, František Jandera a Karel   
Laštovička, Libuše Šulcová), vytvořili s nově příchozími pev-
ný a dobře spolupracující kolektiv, který měl  „našlápnuto“ na  
vyšší mety než dosud. To však samozřejmě nešlo přes noc!  
Na samotném začátku byla domluva na několika  jednodu-
chých zásadách. Na těch jsme byli rozhodnuti bezpodmínečně 
trvat. Namátkou jmenuji několik nejožehavějších problémů    
k řešení: pravidelná docházka některých žáků do školy a její 
kontrola, vybavenost potřebnými pomůckami, aby každý měl 
vše potřebné, plnění zadaných domácích úkolů, pravidelná 
příprava na vyučování a mnoho dalších i pro laika  pochopitel-
ných požadavků. 
 

Plán tedy byl a chuť ho realizovat rovněž. Na to, aby nikdo od 
dohodnutých zásad nemohl uhýbat, tady byl důsledný a přísný 
zástupce ředitele Jan Kašpar. Jeho silnou zbraní byla  neúchyl-
ná důslednost a systematičnost v práci i kontrole. Pravda, zpo-
čátku nám, mladým  dost vadilo jeho neustálé upomínání a 
připomínání, co, kde a kdy je třeba udělat, ale nakonec jsme si 
zvykli, a to byl počátek našich prvních výchovných úspěchů. 
Neustále nás také vedl k podobnému pojetí naší vlastní práce 
s dětmi, jakou uplatňoval on sám, a výsledek se dostavil. Nás i 
děti začal tento styl práce bavit, a když se daří, tak jde dílo 
lépe od ruky. 
 

Ředitel školy František Jandera se zase staral především o to, 
abychom nebyli v práci rušeni všelijakými pokyny a příkazy 
shora, z různých okresních a jiných orgánů, které po školách 
požadovaly možné i nemožné. 
Jen tak pro ilustraci, abyste si nemysleli, že si vymýšlím: Jeden 
čas byla dokonce snaha, aby třídní učitelé vybírali a vedli evi-
denci peněz na spoření žáků. Přirozeně, že to byl nesmysl ! 
Proto jsme s tím ani nezačali. Nakonec – co by v takovém pří-
padě dělaly vlastně naše spořitelny? 
Tuto roli ředitele Jandery jsme ocenili teprve zpětně, když po 
roce 1968 a dalších se na školy hrnuly úkoly, o nichž se nám 
ani nesnilo. Tehdy jsme si uvědomili, že na nás ředitel     nej-
méně polovinu takových stupidních  příkazů vůbec nepustil, a 
my jsme měli více času a klidu na skutečně smysluplnou práci 
s dětmi. A jak jsme se o tom dozvěděli? 
Při každém setkání s kolegy z jiných škol, nejčastěji s těmi 
z Police nad Metují, jsme teprve  shledávali, co pro nás a hlav-
ně pro školu  ředitel Jandera znamenal. 
Bohužel, tato snaha  se mu později zle vymstila, ale o tom více 
až v kapitole Osobnosti Teplicka. 
 

Nu a co na samotný závěr? Takto nastartované tempo začalo 
přinášet i svoje ovoce. Zejména výsledky na 1. stupni ZŠ  uka-
zovaly, že i v našich podmínkách to jde. Vy, hodně starší ab-
solventi naší školy jen si vzpomeňte na klidnou a cílevědomou 
práci  učitelek jako byly např. Ivana Drnková, Blanka Máslo-
vá, Růžena Kašparová, Zdeňka Vávrová  a další. 
Po několika letech přišel do kolektivu děvčat na 1.stupni i prv-
ní muž – Jiří Učík - a přinesl zas jiné zkušenosti ze  své původ-
ní školy v Olivětíně. 
 

Ale ani  v 6. – 9. ročníku nezůstávali kolegové pozadu. Zejmé-
na se vzpomíná na klidnou a  důslednou práci učitele matema-
tiky a fyziky  - Karla Laštovičky. Přesto, že šlo o obávané 
předměty zejména pro děvčata, dokázal Karel vytvářet ve 
svých hodinách takovou atmosféru, že ani výsledky děvčat 
nebyly vysloveně zlé. Ale abychom dodrželi osnovu, tak o tom 
bude rovněž  podrobnější řeč až v kapitole  Osobnosti Teplic-
ka. 
 

 A v této rozjeté pozitivní pracovní atmosféře přišel náhle rok 
1968 !!! Co se toho roku stalo, na to musí být minimálně  jed-
na samostatná kapitola. Tak tedy až příště. 

  Mgr. Josef Vávra  

 

Jaro tradičně přinášelo do Police nad Metují Mezinárodní festi-
val dokumentárních filmů o lidských právech Jeden svět. Ten 
se koná již 23 let v Praze a více než 30 českých městech. 
Vzhledem k přetrvávající pandemii se však mnohé mění. Or-
ganizátoři Jednoho světa se museli rozhodnout, jak dál. A tak 
se Jeden svět – jako mnohé další aktivity – přesouvá na inter-
net. Díky tomu bude festival letos opravdu jen jeden. Od 10. 
května do 6. června budou moci diváci z celé země vstupovat 
do on-line prostoru a sledovat dokumenty a živě vysílané de-
baty. Zároveň se však v mnoha městech organizátoři pokusí 
uspořádat festival v rámci venkovních projekcí. Vše samozřej-
mě závisí na epidemiologické situaci.  
 

Téma letošního ročníku může na první poslech působit zvlášt-
ně: VYPADÁVÁŠ!. Když si ho však zasadíme do kontextu 
současného dění, dává hned smysl. Vypadáváš z on-line výu-
ky, vypadáváš z připojení k internetové přednášce, vypadáváš 
z běžných činností, protože je aktuálně nemůžeš provozovat… 
Téma, které se dotýká obrovského množství dětí a dospělých 
na celém světě.  
 

V Polici nad Metují by se měl uskutečnit 10. ročník Jednoho 
světa na terase Muzea papírových modelů v druhé polovině 
května. Pro diváky jsou připraveny čtyři dokumenty a dopro-
vodné debaty. Projekce poběží vždy v pátek a sobotu večer, 
konkrétně ve dnech 21. a 22. května a 28. a 29. května vždy od 
20 hodin. Před každým filmem bude debata s hostem, vstupné 
je 60 korun.  

Festival zahájí vizuálně krásný snímek Ponor. Přináší příběh 
Nizozemky Kiky, která díky otužování a potápění ve velmi 
chladných vodách i pod ledem dokázala překonat trauma. So-
botní večer pak bude příspěvkem k dlouhodobé debatě o re-
spektujícím přístupu k ženám při porodu. Snímek Neviditelná 
ukazuje, že to není vždy zvykem. Další víkend zahájí festival 
již v 19. hodin nezávislá běloruská hudba a naladí tak diváky 
na snímek Kuráž. Ten velmi jemným způsobem sleduje nezá-
vislou divadelní scénu a loňské demonstrace v Bělorusku a 
připomíná nám, že tamní bitva nebyla dosud dobojována. Zá-
věrečný sobotní dokument nás zavede do Himálají na nebez-
pečnou cestu po řece Čhadar, jejíž kdysi pevnou ledovou po-
krývku ovlivňují klimatické změny a ztěžují život  místním 
lidem.  
 

Police nad Metují se též připojí ke streamovaným debatám na 
webu celorepublikového Jednoho světa. Na výbušné téma vlci 
v krajině budeme debatovat s režisérem snímku Vlci na hrani-
cích Martinem Pávem 16. května od 17 hodin.  
V druhé polovině května uvidíte na plakátovacích plochách v 
Polici výstavu Práce (bez) budoucnosti - Jak technologie pro-
měňují svět práce. Polický Jeden svět též připravil komentova-
nou procházku Vyvlastněná Police – Proměna města po komu-
nistickém převratu, kterou si můžete projít spolu s aplikací 
TourStories kdykoli i po skončení festivalu.  
Milí příznivci Jednoho světa, držte nám palce, ať se spolu na 
konci května potkáme naživo. Těšíme se na vás!  
 

Aktuální informace sledujte na www.jedensvet.cz/2021, 
www.jedensvet.cz/2021/police-nad-metuji a 
ww.facebook.com/JedensvetPolicenadMetuji.  

Za tým JS Michaela Plchová 

JEDEN SVĚT V POLICI NAD METUJÍ 

http://www.jedensvet.cz/2021
http://www.jedensvet.cz/2021/police-nad-metuji


Eoin Dempsey – RŮŽE BÍLÁ, ČERNÝ LES 
 

Román nás zavádí do zasněženého Černého 
lesa v době druhé světové války, kde se mla-
dá Franka náhle ocitne v situaci, která ji zce-
la vytrhne z životní rezignace a netečnosti. V 
posledních letech přišla o rodiče, bratra i 
přítele. Jednoho chladného prosincového dne 
roku 1943 objevuje ve sněhu promrzlého 
pilota Luftwaffe. Netrvá dlouho a zažije dal-
ší překvapení, Werner Graf ze snu hovoří 
anglicky, a je možné, že není tím, za koho se 
vydává. Ani Franka není oddaná Říši, nená-

vidí vše, do čeho Hitler její zem uvrhl, a pomáhá skupině Bílá 
růže, která se nacistům vzepřela. Dvojice k sobě postupně zís-
kává důvěru, pocítí vzájemnou lásku, a zároveň je odhodlána 
dokončit nebezpečnou misi, která by mohla spojencům pomoci 
vyhrát válku.  
 

Thilliez Franck – PANDEMIE 
Další díl série s Franckem Sharkem a Lucií 
Henebelleovou od nejčtenějšího autora fran-
couzské krimi. Člověk, jak ho známe, je 
nejhorší virus na planetě. Rozmnožuje se, 
ničí, dusí své vlastní zdroje, bez respektu, 
bez strategie přežití. Bez nás směřuje tato 
planeta ke katastrofě. Zachráněni budou jen 
ti nejlepší, ostatní musí být zničeni. Řešením 
naší budoucnosti jsou mikrobi.  
 

 
Stephenie Meyerová – PŮLNOČNÍ SLUNCE 

 

Osudové setkání Edwarda Cullena a Belly 
Swanové obrátilo oběma život vzhůru noha-
ma. Až dosud jsme jejich dramatický vztah 
znali jen z dívčina vyprávění, ale teď nadešel 
čas na Edwardův pohled. Co vše jeho shledá-
ní s nevinnou Bellou způsobilo? Jaké pocity 
ho ovládly? A jak mohl následovat své srdce 
a zároveň svou lásku stahovat do světa plné-
ho nebezpečí? 
 
 

 

Kristin Harmel – VINAŘOVA ŽENA 
 

Vinařství Maison Chauveau bylo pro Ines 
idylickým domovem, než do kraje Champag-
ne dorazila německá armáda. Zdejší sklepení 
ovšem ukrývají bohatství v podobě proslulé-
ho sektu, jehož výrobu nemůže ohrozit ani 
válka. Nacisté totiž šampaňské milují stejně 
jako vítězství. Na vinicích se odehrává pří-
běh lásky a zrady odhalený Američankou, 
která se o osmdesát let později vydává spo-
lečně se svou babičkou do Francie po sto-
pách rodinného tajemství. 

 

 

Jo Jakeman – DOKUD MĚ NENAJDOU 
 

Jednoho dne se do odlehlé pobřežní vesnice 
přistěhuje cizí žena. Místní nemají tušení, že 
Charlie si právě odseděla několik měsíců ve 
vězení za poskytnutí falešného alibi vrahovi. 
Byla to chyba zamilované ženy, která nevěři-
la, že by její přítel mohl být vinen. Zatímco 
Charlie pomalu ztrácí na ostražitosti a nava-
zuje nová přátelství, nemůže se zbavit poci-
tu, že ji někdo sleduje - někdo, kdo ví, co 
udělala. 

Eva Nourová – TOULAVÉ KOČKY Z HOMSU 
 

Románově zpracovaný příběh syrského 
chlapce a později mladého muže, jeho rodi-
ny, přátel a kamarádů, plný bolesti z utrpení, 
ztráty blízkých lidí a nucené emigrace kvůli 
občanské válce v Sýrii. 
 
 
 
 
 

Dominika Gawliczková  
DOMINIKA NA CESTĚ JAPONSKEM 

Na motorce Dominika putuje Japonskem. Z 
Tokia na venkov, od formalit k přátelství a z 
klidu samoty do zájmu médií. Ať už se octne 
opilá s mikrofonem v ruce nebo zamčená v 
hodinovém hotelu, o legraci není nouze. 
Koupe se spolu s babičkami, ujíždí před taj-
funy, jí syrové chobotnice a neustále se kla-
ní. Ze svobodného sedla motorky se rozhlíží 
po světě plném pravidel a tradic a přemýšlí. 
Kým by byla, kdyby se narodila v Japonsku? 
 

 

Zuzana Beranová - VŠECHNY VŮNĚ AFRIKY 
 

Tereza se do Afriky vydala za poklidnou 
úřednickou prací na českém konzulátě v Ke-
ni. Jenže to by nebyla Afrika, aby jí nepřiča-
rovala pár českých turistů v nesnázích, je-
jichž dramatické osudy Terezu okamžitě 
pohltily. Ale protože má černý kontinent 
zvláštní erotický půvab a taky smysl pro hu-
mor, vedle jedovatých hadů, nesnesitelné 
šéfové a vrcholícího kmenového konfliktu jí 
nastražil do cesty také muže. 
 

 

MĚSTSKÁ KNIHOVNA 

VÝBĚR Z KNIŽNÍCH NOVINEK 



Do našeho týmu, zázemí silné a stabilní společnosti, 
hledáme vhodného kandidáta na pozici Řidič VZV-
Skladník, který bude zodpovědný za vyskladňování 
a zaskladňování zboží. 
 
V ROLI ŘIDIČE VZV, SKLADNÍKA BUDETE 
ZODPOVĚDNÝ/Á ZA: 

 
*Nakládka, vykládka zboží, přejímka EUR palet 
*Zajištění manipulace ve skladu, areálu pomocí  
  manipulační techniky a skeneru 
*Odvoz a zaskladnění zboží od výrobní linky 
*Kontrola technického stavu používané techniky 
*Pomoc při inventurách 
 
CO OD VÁS OČEKÁVÁME: 
Praxe ve skladu na VZV 1, 5t nosnosti – skupiny 
W1; praxe s nakládáním kamionů 
Ochotu pracovat ve směnném provozu od pondělí 
do pátku (3směnný provoz); v sezóně včetně  
víkendů 
Samostatnost, spolehlivost, pracovitost 
 
JAK SE NA POZICI PŘIHLÁSIT: 
V případě zájmu o pozici se, prosím, obraťte na Lu-
cii Lasíkovou a zašlete jí svůj aktuální životopis na: 
lucie.lasikova@cchellenic.com 
 
Připomínáme možnost Doporuč talent – doporučíš
-li kandidáta, který bude následně přijat, máš 
možnost získat odměnu ve výši 10 000 Kč. 
 
JAK NA TO?  
Stačí poslat životopis kandidáta, kterého chceš do-
poručit a vyplněný formulář pro doporučení na do-
poructalent@cchellenic.com s předmětem JMÉNO 
KANDIDÁTA_Název pozice. 
Zásady pro doporučení kandidáta a potřebný formu-
lář najdeš na Intranetu v sekci Oddělení HR - Dopo-
ruč talent. 
 
 
TEPLICKÉ OZVĚNY * periodický tisk územního samo-
správného celku, vydává Město Teplice nad Metují nákladem 
600 výtisků. Vychází jako měsíčník, redakční uzávěrka je  
15. každého měsíce. Registrační číslo MK ČR E 11959.  
Odpovědná redaktorka Marie Jirmannová.  
Nevyžádané rukopisy a fotografie nevracíme.  
Tisk: Centrum služeb Broumov s.r.o. 
Kontakt: ozveny@teplicenadmetuji.cz 
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